
Gümüşhane Belediye Başkanı Başer, Köy ve Mahalle Muhtarları ile “İkametgâh”
Konusunu Görüştü

Gümüşhane Belediye Başkanı Vedat Soner Başer, şehirdeki köy ve mahalle
muhtarlarıyla düzenlediği kahvaltı programında önemli bir proje hakkında görüş
alışverişinde bulundu. Başkan Başer, Gümüşhane’nin gelişimi için atılması
gereken önemli adımlardan birinin, şehirde ikamet etmeyen ancak Gümüşhane’de
yaşayan vatandaşların ikametgâhlarını şehir merkezine taşıması olduğunu
belirtti.
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Yüzün üzerinde katılımcının yer aldığı toplantıda, ikametgâh taşımacılığının
yerel yönetimlerin kaynaklarını daha etkin kullanabilmesi adına önemli bir adım
olduğu vurgulandı. Başkan Başer, bu projeyle Gümüşhane’nin gelişimine katkı
sağlanacağını ve şehrin hizmet kalitesinin artacağını ifade etti. Ayrıca,
ikametgâh taşımanın yerel yönetimlerin daha verimli çalışabilmesi için büyük bir
fırsat sunduğuna dikkat çekti.



Başkan Başer’in çağrısına köy ve mahalle muhtarları büyük ilgi gösterdi.
Muhtarlar, Gümüşhane’nin kalkınması ve gelişmesi adına ikametgâh taşıma
çalışmalarına destek verme konusunda hazır olduklarını belirttiler. Muhtarlar,
bu projeyle şehirle köyler arasındaki iş birliğinin güçleneceğine ve her iki
tarafın da fayda sağlayacağına inandıklarını ifade etti.
Başkan Başer, şehre daha verimli hizmet verilmesi için yerel yönetimle halk
arasında güçlü bir iş birliğinin şart olduğunu söyledi. İkametgâh taşıma
çalışmalarıyla, Gümüşhane’nin daha yaşanabilir bir şehir haline geleceğini ve
köylerle şehir merkezi arasında daha dengeli ve etkili bir hizmet döneminin
başlayacağını vurguladı.
Gümüşhane’nin daha kaliteli ve sürdürülebilir bir şekilde kalkınması için
atılacak adımların hız kesmeden devam edeceğini belirten Başer, vatandaşların
ihtiyaçlarına daha iyi cevap verebilmek için belediye olarak her zaman çok
çalışacaklarını ifade etti.
Belediye Başkanı Vedat Soner Başer, şehirdeki hizmetlerin daha verimli hale
gelmesi için muhtarların desteğinin büyük önem taşıdığını belirterek, “Bu
süreçte muhtarlarımızın katkıları bizim için son derece kıymetlidir” dedi.
Belediye Başkanı Başer, toplantıya katılan muhtarlara teşekkür ederken,
ikametgâh değişikliği konusunda yardım talebinde bulundu. Bu desteğin hem
hizmetlerin etkinliğini artıracağını hem de şehirdeki her bireye ulaşmak adına
güçlü bir bağ kurmalarına yardımcı olacağını vurguladı.
Başer, geçmişte il genel meclisi üyeliği yaptığını ve bu dönemde köylerdeki
sorunları yakından gözlemleyerek, muhtarların yaşadığı sıkıntıları çok iyi
bildiğini ifade etti. “Sizlerin dertlerini, sıkıntılarınızı gerçekten çok iyi
biliyorum. Çünkü birlikte çalıştık ve her konuda sizlerle yan yana olduk” dedi.
Ayrıca, şehrin büyük sorunları olduğunu ancak bu sorunları çözme noktasında
yoğun bir şekilde çalıştıklarını söyledi. “Son 8 aydır gece gündüz demeden bu
şehir için çalışıyoruz. Her kuruşu kutsal kabul ediyor, harcarken titriyoruz.
Şehrimize olan bağlılığımızla, gereksiz harcamalardan kaçınıyoruz” diye konuştu.



Başkan Başer, belediyenin mali kaynaklarının artırılmasının şehrin kalkınması
açısından önem taşıdığını belirtti. Özellikle nüfusun şehir merkezine
kaydırılmasının, belediyeye gelen payı iki katına çıkaracağını vurguladı. Bu
sayede hem şehir hem de köylerdeki hizmetlerin daha iyi hale geleceğini söyledi.
“Köyde kalan bir vatandaşın nüfusuyla özel idareye 500 TL yatırılırken, şehir
merkezinde bu rakam 500 TL daha artarak Gümüşhane Belediyesine de yatırılıyor.
Bu artış hem belediyemize hem de köylerimize fayda sağlayacak” dedi.
Başer, belediye bütçesinin büyük kısmının İller Bankası’ndan geldiğini,
dolayısıyla nüfus yoğunluğunu şehir merkezinde tutmanın, belediyeye daha fazla
gelir sağlayacağını belirtti. “Eğer bu yoğunluğu şehir merkezine taşır,
nüfusumuzu artırırsak, belediyemize gelen payı artırırız. Bu, şehrimizin
kalkınması için kritik bir adım olacak” diye konuştu.
Başkan Başer, muhtarlardan park, okul önü, cami önü gibi yerlerde yapılan alt
yapı çalışmalarına da destek olmalarını istedi. Şu anda bu talepleri
karşılamakta zorlandıklarını ancak kaynaklar arttıkça bu ihtiyaçları da
karşılayabileceklerini ifade etti. “Devletin tüm kurumları bu milletin
hizmetindedir. Belediyeler ve özel idareler de bu millete hizmet için çalışır”
dedi.
Belediye Başkanı Başer, köylerdeki cenaze hizmetlerinden tankerle su taşımaya
kadar birçok hizmeti sağladıklarını, belediyenin imkânlarıyla vatandaşların
ihtiyaçlarını karşılamaya çalıştıklarını söyledi. “Köylerde belediyelere ait
olmayan hizmetleri dahi veriyoruz. Son iki aydır hiçbir talebi geri
çevirmiyoruz, elimizden geleni yapıyoruz, ama zorlanıyoruz” dedi.
Başer, bir önceki dönemde verdiği sözleri yerine getirme konusunda kararlı
olduğunu belirterek, “Bir JCB iş makinesi alacağım ve bir şoför vereceğim.
Muhtarlarımız, bu makineyi kullanarak köylerdeki ihtiyaçlarını karşılayacaklar.
Bu sözüm hala geçerli, yeter ki bize destek olun” diyerek şehrin kalkınması için
herkesin el birliğiyle çalışması gerektiğini vurguladı.
Ayrıca, Gümüşhane’de TOKİ tarafından yapılacak 450 konutla ilgili olarak, bu
konutlara başvuru yapabilmek için şehre ikametgâh almanın şart olduğunu belirten
Başkan Başer, “TOKİ konutları için başvuru yapacak vatandaşlarımız, şehre
nüfusunu aldırmak zorunda. Bu fırsattan yararlanmak için vatandaşlarımızın
nüfuslarını taşıması gerekiyor” dedi.
Başer, şehirdeki sosyal yardımlar konusunda da hiçbir kesinti olmadığını
belirterek, “Köyden şehre taşınan vatandaşlarımızın sosyal yardımları devam
ediyor. Ayrıca, su ücretlerinde %50 indirim uyguluyoruz. Bu konuda
vatandaşlarımıza yardımcı olmalısınız” dedi.
Son olarak, Gümüşhane için birlik ve beraberlik çağrısında bulunan Başer,
“Şehirdeki gelirler artarsa hem şehir hem de köyler daha fazla fayda görecek.
Bizler başarılı olursak, Gümüşhane kazanacak. Hep birlikte, şehrimizin
kalkınması için gayretle çalışmalıyız. Bu toplantı, yeni bir iş birliğinin ve
güçlü bir başlangıcın adımıdır. Hep birlikte, Gümüşhane’yi daha iyi bir noktaya
taşımak için sorumluluk almalıyız” şeklinde konuştu.
Başkan Başer, toplantıya katılan muhtarlara teşekkür ederek, sözlerini şu
şekilde sonlandırdı: “Zahmet edip, şehir dışından gelen muhtarlarımıza
şükranlarımı sunuyorum. Hep birlikte, bu şehir için çalışacağımıza inancım tam.
Gümüşhane için bir ve beraber olalım. Sağ olun, var olun.”
Sema Doğan Yaşam Alanı’nda düzenlenen programa, Belediye Başkan Yardımcıları
Orhan Mazman ve Muzaffer Pezük’ün yanı sıra Milliyetçi Hareket Partisi İl Genel
Meclis Üyeleri, Belediye Meclis Üyeleri ile muhtarlar katıldı.
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